
 

 

Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkana  

             dne 3. června 2020 

 

 

Přítomni: 

 

 

doc. Kříž, prof. Musílek, doc. Trojovský, dr. Musílek, doc. Bogusch, dr. Rado-

cha, dr. Lipovský, doc. Hubálovský, Ing. Kostrová, dr. Studnička, Ing. 

Svoboda 

Hosté:  

Omluveni: 

 

prof. Kuča, Bc. Skoupilová 
 

Program: 1) Informace z kolegia rektora (doc. Kříž) 

2) Informace z oblasti tvůrčí činnost (doc. Trojovský) 

3) Informace z oblasti zahraničí (prof. Musílek) 

4) Informace z oblasti studijní (dr. Musílek) 

5) Informace z oblasti rozvoje (doc. Hubálovský) 
6) Informace z oblasti ekonomické (Ing. Kostrová) 

7) Různé 
 

Pan děkan doc. Kříž zahájil zasedání kolegia děkana. Sdělil přítomným, že s účinností od 

1. 6. 2020 vzniklo nové pracoviště Oddělení strategie a projektů – viz Rozhodnutí děkana 

13/2020 a zároveň představil nového pracovníka tohoto oddělení Ing. Michala Svobodu. Poté 

předal slovo Ing. Svobodovi, aby se přítomným představil.  

 

K bodu 1) – Informace z kolegia rektora 

Doc. Kříž podal informace z kolegia rektora 

• Byl zahájen proces hodnocení UHK v rámci komplexního hodnocení vysokých škol dle Me-

todiky 17+, podzimní on-site visit MEP na UHK se uskuteční 21.-23. 10. 2020. 

• UHK získala projekt Norských fondů zaměřený na rozvoj oblasti transferu znalostí a zá-

kladní spin-off. 

• UHK získala finanční podporu na rozšíření projektu GAMA2 v rámci mimořádné výzvy CO-

VID-19, jde o navýšení o cca 7 mil. Kč.  

• GA ČR aktualizovala v souvislosti s COVID-19 další soubor přechodných opatření pro ře-

šení grantových projektů. 

• V současné době je aktuální výzva ÉTA TA ČR v souvislosti s pandemií COVID-19, soutěž 

TA ČR TREND a veřejná soutěž o účelovou podporu MZ 2021-2024 vyhlašovaná AZV. 

• Studijní veletrhy a konference jsou pořádány virtuálně. UHK se aktivně účastní konference 

NAFSA, využili jsme možnosti nabízené Domem zahraniční spolupráce k účasti na Face-

book Live Session, cílem je podpořit propagační aktivity vysokých škol vůči zahraničním 

uchazečům o studium v době, kdy není možno se fyzicky účastnit zahraničních studijních 

veletrhů. Dále se bude UHK, formou virtuálního stánku, prezentovat dne 24. června 2020 

na akci FPP LatAm Virtual Fair. 



• S účinností od 25. června 2020 bude vydán nový řídící akt, který nahradí prorektorské pří-

kazy, týkající se zákazů příjezdů a výjezdů zaměstnanců a studentů UHK. 

• S účinností ode dne 27. května 2020 bylo obnoveno přijímání žádostí o dlouhodobá víza 

a povolení k dlouhodobému pobytu za účelem studia na zastupitelských úřadech ČR. 

• Digitalizace mobilit a zahraniční agendy se mapuje, jsou realizovány první kroky směrem 

k analýze toho, jaké nástroje lze využít, co nabízejí a jak mohou naplňovat potřeby zahra-

ničních agend. 

• Od 1. července 2020 bude novou pracovnicí referátu zahraničních vztahů paní Ing. Miluše 

Chlumecká, převezme agendu podpory přípravy programů double degree napříč UHK. 

• Ve STAGu byla zavedená nová funkcionalita – dotazník pro ukončená studia. 

• Proběhla registrace vnitřních předpisů – Statutu, Řádu Rady pro vnitřní hodnocení UHK, 

Pravidla systému zajišťování a vnitřního hodnocení kvality UHK a Akreditačního řádu UHK. 

• Byl projednán řád CŽV UHK, nyní bude řešen systém přihlašování, webový portál. 

• Dochází k úpravám IP pro rok 2020, na fakulty bude zaslán materiál s prosbou o doplnění 

změn v plnění IP a zdůvodnění. Termín pro vyhodnocení IP se posouvá do 30. června 2021. 

• Dvojjazyčné prostředí na UHK – sběr podkladů, kde je nutné nastavit dvojjazyčnou formu. 

• Doc. Janeček nebude dále pokračovat ve funkci prorektora, gesci prorektora pro studium 

povede od 1. července 2020 doc. Marešová. 

• Na všech fakultách byla schválena modifikovaná pravidla pro přijímací řízení. 

• Požadavky uchazečů o vrácení poplatku za přijímací řízení zdůvodňované zejména zrušení 

přijímací zkoušky doporučuje doc. Janeček řešit individuálně, plošné prominutí a vracení 

poplatků nedoporučuje. 

• S účinností od 1. června 2020 dochází ke zrušení 50% slevy na kolejném. Proběhne jednání 

ohledně ubytování na kolejích pro zahraniční studenty v letním semestru. 

• Harmonogram a financování rekonstrukce budovy PdF je připraveno k zaslání na MŠMT. 

• Fontána v kampusu UHK bude spuštěna v nejbližších dnech. 

• V Magionu je připravena sestava, která umí po zpracování mzdových podkladů dopočítat 

a dorovnat rozdíl u jednotlivých pracovních úvazků a úroveň zaručené mzdy pro pracov-

níky, u kterých není výše zaručené mzdy naplněna.  Problematika bude nadále řešena ve 

spolupráci s tajemnicemi, právním oddělením a zástupců odborů.  

• Na pozici investičního technika byla přijata Ing. Aneta Součková. 

• Z Referátu propagace a komunikace odchází Ing. Vojtěch Tuček, kterého nahradí Mgr. Ja-

kub Novák, bude vypsáno výběrové řízení na digitálního marketéra. 

• Společenský večer UHK se letos nebude pořádat v Aldisu, pouze komorně. 

• Generální partnerství s Českou spořitelnou a.s.  bylo ukončeno, není nutno ČS již uvádět 

v materiálech. 

• Prof. Hynek požádal o zvážení nalezení prostoru pro studentskou unii, která je nucena 

vystěhovat se z budovy E. 

• Doc. Vaníček představil změny na PdF v jeho druhém funkčním období, dále upřesnil po-

žadavek na otevření budov v letních měsících. 

 

Doc. Kříž 

• Požádal vedoucí kateder o dodání návrhů na odměny a nové osobní hodnocení, a to do 

29. června 2020 k rukám paní tajemnice. 



• Bezprostředně po skončení kolegia proběhne prezentace analýzy procesů PřF, jež před-

nese Ing. Martin Jakubík. Cílem celé analýzy je optimalizace procesů PřF, která nám 

pomůže na naší cestě s cílem stát se standardně fungující přírodovědnou fakultou, která 

je lídrem své univerzity. Tedy, že budeme nejlepší a nejbohatší fakultou ve východních 

Čechách. 

• Připravujeme oslavy 10 let PřF UHK, studentská část by se měla uskutečnit v září, oficiální 

pak v listopadu 2020. 

 

K bodu 2) – Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Trojovský 

• Běží vyhlášení projektu TA ČR ÉTA, deadline na rektorátu je 8. června 2020 do 14:00, z ka-

teder je hlášena příprava jediného projektu, a to na KMA. 

• Mgr. Kotásková posílala vedoucím kateder výzvu projektů AZV, deadline na rektorátu je 

22. června 2020. Vedoucí kateder zašlou Mgr. Kotáskové a doc. Trojovskému informaci, 

kdo projekt chystá, a to nejlépe obratem. 

• Končí i výzva TA ČR Trend, interní ukončení podáváni je 17. 6., ale za PřF nikdo projekt 

neplánuje podávat. 

• GA ČR aktualizovala v souvislosti s COVID-19 další soubor přechodných opatření pro ře-

šení grantových projektů (nejvýznamnější aktualizací je možnost změn úvazků až o 35 % 

(dříve bylo 20 %) bez žádosti na GA ČR a že si lze předem zaplatit i konference, které se 

budou konat i v následujícím roce po skončení projektu). 

• Vznik nové DPČ pro zahraniční vědce spojit se zasláním podrobnější informace, jak má 

dále tento vědec postupovat při vyplňování reálných měsíčních výkazů práce. 

• Ediční rada PřF projednává návrh na vydání monografie Mgr. et Bc. Radka Němce, Ph.D., 

členové rady mají k dispozici 3 posudky oponentů a do 5. 6. proběhne jejich elektronické 

hlasování. 

 

K bodu 3) – Informace z referátu zahraničí – prof. Musílek 

• Bc. Lenka Badinská informovala o virtuální účasti na veletrhu NAFSA, za Českou republiku 

se účastní dvě univerzity. Prof. Musílek účast na zahraničních veletrzích v letošním roce 

nedoporučuje. 

• Řeší se virtuální mobility – za PřF doporučuje teoretické obory, pokud by o ně byl zájem, 

praktické obory nedoporučuje. 

• Proběhne schůzka Erasmus Without Papers (EWP), za PřF se zúčastní Mgr. Pavla Holu-

bová, prof. Musílek požádal paní prorektorku, aby připravila vstupní analýzu pro 

implementaci EWP. 

• Dne 16. června 2020 proběhne schůzka s paní prorektorkou dr. Stašovou a Bc. Badinskou.  

• P. prorektorka byly dotázána na elektronické vyúčtovávání zahraničních cest, které bylo 

dříve v řešení, ale neznáme závěry. 
 

K bodu 4) – Informace z oblasti studijní – Dr. Musílek 

• Oslovila nás PdF ohledně harmonogramu akademického roku 2020-2021, konkrétně se 

jedná o termíny stánic. Členové kolegia se shodli, že lednový a srpnový termín ponecháme 

beze změn, v případě termínů květnových a červnových navrhneme prodloužení do 

18. června 2020. 



• V současné době čekáme na rozhodnutí o udělení akreditace doktorskému studijnímu 

programu Biologie a ekologie, připraveny k odeslání jsou úpravy navazujícího magister-

ského studijního programu Učitelství matematiky a chemie pro střední školy. Zatím nejsou 

připraveny úpravy navazujícího studijního programu Učitelství chemie a biologie pro 

střední školy, pokud nestihneme úpravy včas dodělat, budeme nuceni žádat o prodloužení 

lhůty o 1 měsíc, případně je možno požádat o přerušení správního řízení až a 3 měsíce. 

• Probíhají kontroly zadaných známek do PC uchazečů o studium na naši fakultu, a to dle 

výpisu známek dodaných uchazečů. 

• Dnešním dnem bylo vypsáno přijímací řízení pro studijní programy Učitelství fyziky a ma-

tematiky pro SŠ, Učitelství informatiky a fyziky pro SŠ a Učitelství informatiky a 

matematiky pro SŠ. 

• Do středy 10. června 2020 je nutno vyplnit požadavky k přijímacímu řízení pro tři výše 

uvedené navazující magisterské studijní programy. 

• Od 10. června 2020 bude spuštěna propagace na webu naší fakulty a FB, od 13. června 

2020 do 16. srpna 2020 bude spuštěno podávání přihlášek, přijímací zkoušky pak budou 

ve dnech 2. a 3. září 2020. 

• Studentům 5letých studijních programů bude nabídnut přestup na dělené studium pod 

PřF, ti, co v letošním studují první ročník, nemuseli by stihnout studium dokončit.  Pro 

přestupy byly připraveny zvláštní zjednodušené podmínky, které musí student splnit. 

• Z MŠMT jsme obdrželi vyjádření ohledně přijetí ke studiu a zápisu do studia, konkrétně 

k § 4 zákona č. 188/2020 Sb., o zvláštních pravidlech pro vzdělávání a rozhodování na vy-

sokých školách v roce 2020 a posuzování doby studia pro účely dalších zákonů. V SIMS 

bude zaveden nový kód, pod který budou vkládáni studenti, jež nepředloží maturitní vy-

svědčení, nebude se jim počítat do prostudované doby. 

 

K bodu 5) - Informace z oblasti rozvoje (doc. Hubálovský) 

• S prof. Kamilem Musílkem se řeší přestavba učebny S16 na velkoprostorovou kancelář, 

kde bude 12 otevřených míst.  

• Upozornil, že se blíží termín další monitorovací zprávy projektů ESF a ERDF, Ing. Doleža-

lová oslovila katedry, aby doložily potřebné materiály. 

 

K bodu 6) – Informace z oblasti ekonomické (Ing. Kostrová)  

• Dne 25. května 2020 proběhl AS PřF UHK, kde byly schváleny Výroční zprávy PřF UHK a 

návrh rozpočtu PřF UHK. Vedoucím kateder bude zaslán přehled čerpání finančních pro-

středků po naběhnutí mzdových nákladů za květen v magionu. 

• Dovolenou u všech pracovních poměrů (zanořených i nezanořených) je nutno v plné míře 

vyčerpat v tomto roce, nelze převádět do dalšího roku ani jeden den. Referentky kateder 

mají možnost vytisknout dovolenou z Magionu a předložit vedoucímu ke kontrole čerpání. 

• U pana kvestora proběhla porada za účasti Ing. Holoubkové, předmětem jednání byly za-

ručené mzdy. Kvestor bude iniciovat schůzku s odbory. 

• Zakázky RVO běží od ledna 2020, je ale nutné rozdělit na zakázky přidělené finance. 

• Školení Magionu proběhne 15. září 2020 v aule PřF UHK. 

• Dle rektorského výnosu č. 12/2020 – Pružná pracovní doba a práce z domova zaměst-

nanců UHK, účinného od 1. června 2020, může THP pracovník, po uzavření Dohody o práci 



• zaměstnance UHK z domova, požádat emailem nebo klasicky papírovou formou svého 

nadřízeného o home office. Pan děkan doporučuje dohodu uzavřít se všemi THP a dodává, 

že podepsáním dohody nárok na čerpání home office nevzniká. 

• Pracovníkům PřF UHK s úvazkem 1,0 byly zaslány flexi pasy ve výši 2.000 Kč. 

• Bylo umístěno polstrování na drátěné posezení v přízemí, zásobníky na utěrky byly taktéž 

dle požadavků instalovány. 

 

K bodu 7) – Různé 

• J. Lipovský přednesl informace z Rady vysokých škol. Národní akreditační úřad pro vysoké 

školství zveřejnil Výzvu k předkládání návrhů na zařazení osob do Seznamu hodnotitelů. 

Do připomínkového řízení byla dána novela zákona č. 130/2002 Sb., o podpoře výzkumu, 

vývoje a inovací. Přináší např. přenositelnost grantů. Diskutovalo se o roli Asociace vý-

zkumných univerzit ČR. 

• Prof. Musílek podotkl, že je nutno vyřešit situaci ohledně přijímacího řízení, na to odpo-
věděl dr. Musílek, že je vše již se studijním oddělení vyřešeno.  

 
Úkoly: 

1. Zaslat návrhy na odměny a nové osobní hodnocení  

Kdo:   vedoucí kateder   

Termín:  do 29. 6. 2020 

Komu:   Ing. Kostrové 

 

2. Vyplnit požadavky k přijímacímu řízení pro nově akreditované SP Učitelství ... pro SŠ 

Kdo:  vedoucí kateder fyziky a aplikované kybernetiky 

Termín:  do 10. 6. 2020 do 10:00 

Kam:  elektronicky do redakčního systému webu UHK 

 
 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                                                                     

 

 

 

 

 

 

doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D. 

děkan Přírodovědecké fakulty UHK 
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